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7. Proszg o infonnacjq, dlaczego sp6lka miejska ,,Saniko", zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Crybrakzysku w tej sp6lce jest
wynikiem zanv.sasj umowy z Gmin4 Miasta wtroclawek, czy slabym
zarz4dzantem i niewla5ciwym nadzorem ze strony wla5ciciela. Zahogai
mieszkafcy miasta s4 zaniepokojeni , Le sqto dnalanra celowe, da;21ce do
upadlo6ci tej firmy i jej prywatyzacji, cobgdzie riekorzystue zar6wno dla
zalo gi oraz mi e szkaf c 6w.

2. Proszg o informacjE jaki byl stan zatrudnienia w firmach,,Saniko" sp. zo. o. i
WPK sp. z o. o. na koniec 2018r. Oraz20l9r. zrozbiciem na pracownik6w
umyslowy ch i fizy cnry ch.

3. Proszg o informacjg w jakich tenninach planowane jest przeprowadzenie
konlaus6w na dyrektor6w plac6wek o5wiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Miasto wtroclawek w latach 2020-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. Plockiej 127 prosz4 ponownie o lilcrvidacjg
wysepek ograruczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej posesji.
Lilcwiduj 4c wys epki r o zgr ani czaj 4c e p o szcze g6 lne zatoki, -o^u .rryitue
okolo 15 dodatkolvych miejsc.

5. Mieszl<af cy ZazanczaproszQ o zmiarrg dotyczqcq parkowania samochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku koSciola Sw. J6zefa. lllica
Promienna jest do56 szerok4 arteri4, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co znacznie zwigksza ilos6 miejsc parkingowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla A.w szczeg6lno5ci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. Warunki affaosferyczrre sq
sprryiai4ce dla drogowc6w na prowadzeni e bie?4cych napraw.

7- Proszq o likwidacjg ubytk6w w jezdntp6lnocnej ulicy \Mroniej od ulicy Olazei
do ronda przy Tesco.

8. Proszg o wypelnienie ubytk6w w jezdni na sl<rzy2owaniu ulicy Stod6lnej z
ulic4 Okrgzn4.

9. Mieszkarlcy przech o dzqcy ulic? planty pr osz4 o wymian g bEdznaprawg
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starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, zvftaszczana odcinku od ulicy
Wiejskiej do ulicy tr-aruewszcryzna.

10.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
skrzyZow anl;a z ulic4 Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przezAZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

proszq o wycigcie pochylych drzew (klon6w) majduj4cych sig przedwej5ciem
budynku.

o usunigcie dzikiego wysypiska znajdujQcego sig w lesie komunalnym
drodze krajowej 91 na wysoko6ci od Sp6ldzielni Inwalid6w do ulicy

o likwidacjg dzikiego wysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej
kilkadziesiqt metr6w za posesj4 o numerze 26.

1 4. W zvviqzlco z ostafirimi t agiczrrymi wydarzeniami doty czqcymt potr4ceri
pieszych, proszg by przejScia dla nich byty dobrze oSwietlone, co poprawi
bezp\eczefstwo.

15.Panie prerydencie, po r?zkolejny informujg i proszg o uporzqdkowanie pruez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczni e przezosoby
nadu2ywaj qce alkoholu. Okolicni mieszkancy sq przerahent i zbulwersowani
brakiem konkrebry ch ddalan ze strony miasta. Zab ezpieczenTe prowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonaneprzezMzttKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagrohenre dla mienia i os6b.

Zpowu2aniem

Janusz Dqbcz5af,ski
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